
 

   

Mødetype: Styrelsesmøde 12.30 -15.30 Dato og sted: 11. september kl. 12.30-15.30 
 

Dirigent: Rikke 
Referent: Vibe 
Frokost: Pia 

Kredshuset 

 

 

Nr. Tid Emne (og 
ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette? Beslutning og hvem gør hvad? 

1. 12.30 Meddelelser  Hoved-MED 
Røgfri arbejdstid – punktet ønskes på dagsorden 
Energisparende tiltag – Temperaturen hæves til 20 grader 
(tidligere 19), lyset slukker efter 15 minutters inaktivitet 
Sygefravær – ser lidt bedre ud 
Møde m. PK og MM – hvis politikerne ikke peger på 
lokalaftalen ifm. besparelserne, forventes lokalaftalen at 
kunne forlænges med små ændringer 
Hovedstyrelsesformøde – DLF bliver 150 år den 4/5 2024 
Ventilationsanlæg – sættes på dagsorden 

2. 13.00 Nyt fra udvalgene  KO – Intet nyt 
SPU – Møde for nye medlemmer den 2.10.2023 kl. 16-18 
(bemærk tidspunktet er skubbet lidt), invitation til 
temadagen 25.9.2023 kommer snart – husk afbud på drev. 

AMU – AT-vejledning indeholder gode eksempler på fx 

Ny fordeling af opgaver for at mindske høje 



 

følelsesmæssige krav og lign. https://at.dk/regler/at-
vejledninger/hoeje-foelelsesmaessige-krav-4-2-
1/?fbclid=IwAR2E0-zP8tQ8cbgW4ABsnWHF5b5g-
JRTbRuqCm7UYAr_i46Ce9UNq9cejsU#id-914277600 
MEU – Husk at skolerne på skift skal levere artikel fra 
skolen – Skovlunde Skole starter 

3. 13.15 Evaluering af 
Fælleskonferencen 

 God fælleskonference, godt emne, politikerne snakker for 
længe i paneldebatten, positive ledere, stor ros til lederne 
fra Hedegårdsskolen, vi skal have bedre styr på 
kalenderen, paneldebatten bliver lidt langtrukken, god 
oplægsholder (Janne Hedegaard), vi skal forberede 
spørgsmål til politikerne, workshops-agtige 
gruppedrøftelser, hvor politikerne kommer rundt, tænke 
debatten anderledes, næste år skal emnet måske ikke 
være inklusion 
Vi skal undersøge, om vi kan starte tidligere – fx kl. 16-20 

4. 13.45 Pause   

5. 14.00 Forberedelse til 
Kongres 

Drøftelse af vores holdning til: 
- Hovedstyrelsens forslag til resolution 
- Strategi og målsætninger 2024-27 
- Opstilling af krav til OK24 
- Løn og honorarer 
- Kontingentstigning i 2025-26 
- Vedtægtsændring Særlig Fond 
- Næstformandsvalg 

Mange bilag: 
Det forventes ikke, at I læser det hele. Fokuser på 
følgende: Hovedstyrelsens forslag til resolution, 
kontingentstigning, OK24 medlemsinvolvering – 
tilbagemelding og OK24 kravopstilling med 
uddybning. 

Resolution – drøftet. Opbakning, dog ønskes linje 23-25 
højere op, så det står skarpere. 
Strategiske målsætninger – drøftet. Ingen kommentarer. 
OK-krav – drøftet. Lidt undren over, hvordan kravene er 
prioriteret på opdelt liste. Hvis kompetenceudvikling skal 
være en del af OK-kravene, skal vi være sikre på, at 
skolernes skrantende økonomi ikke sætter en stopper for, 
at vi kan få kompetenceløft. 5 Styrelsesmedlemmer er for, 
at kompetenceudvikling skal være OK-krav, mens 7 er 
imod. 2 undlod at stemme. 
Kontingentstigning – drøftet. 6,- pr. måned i 2024 og 
yderligere 6,- pr. måned i 2024. Problematisk med 
kontingentstigning, når vi samtidig er udfordret på, at få 
medlemmer. 



 

Honorarer – drøftet. Generelt størst opbakning til kreds 
16’s forslag. 

6. 15.15 TR-opgaver  Videreformidle invitation til nye medlemmer - tilmelding 
Tilmelding til medlemsweekend 
Videreformidling af invitation til temadag til AMR - 
framelding 

7. 15.20 Evt.   

8. 15.30 Kommende opslag 
på SoMe 

 Møde nye medlemmer 
Medlemsweekend 
Kongresforberedende 

 

 

Kommende punkter: 

-  
- FUR 
- Opfølgning på meddelelsesbog 
- Understøttelse af debatkultur på skolerne (Styrelsens temadag) 

- Faglig klub- arrangementer og medlemstal (Styrelsens temadag) 
- Ny praktikaftale 
- Pejlemærker Ny børne- og ungepolitik 

 

 


